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Диабет тип 2Ако тези предписания се следваха от
лекарите, можеше и да се наложи да ги
позлатим!Ние всички пациенти сме изоставени
сами да търсим кое средство ще понижи
Кръвната ни Захар! Особено когато един лекар не
провежда необходимите изследвания за да
установи кой е фактора - причина за повишаване
на стойностите на кръвната Захар!  Което ни
представя едни абсолютно неграмотни
специалисти които сами не са наясно по тези
Въпроси!Къде и за какво е това Министерство на
Здравеопазването?Има ли въобще Министър? Или
няма!И има ли този Министър глава ? Или няма? 
Защото без системен контрол на Кръвната захар
няма как да разбереш кое средство ти действа
или не ти действа! И как един инвалид с една
мижава пенсия да осигури около 100-150 лв. на
месец за да осигури този контрол! За да разбере с
какви сдредства да поддържа състоянието
си? Очевидно този трябва да осигури за случаите
на Диабит тип 1 или 2 необходимите средства за
подпомагане на тези лица във връзка със
заплащането на този тип консуматив! Който
възлиза на 1/4 от обезщетението за неговата
инвалидност!

Илиян
Славчев 14.04.2023


